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Vragen van het lid Geleijnse (50PLUS) aan de Minister van Volksgezondheid 
Welzijn en Sport over het bericht «Private equity mengt zich steeds meer in de 
zorg» (ingezonden 19 maart 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Private equity mengt zich steeds meer in de 
zorg»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat de Nederlandse Zorgsector aantrekkelijk is voor 
investeerders en private equitypartijen er vorig jaar honderden miljoen in 
investeerden? 

Vraag 3
Hoe oordeelt u over de stelling dat door die investeringen waardevolle 
medische gegevens in handen kunnen komen van (buitenlandse) investeer-
ders? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat kwalitatief goede zorg altijd voorop moet staan en dat 
het doel van private equitypartijen, namelijk bedrijven lucratiever maken en 
vervolgens doorverkopen, niet strookt met dit doel? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 5
Wat vindt u van de stelling van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) dat zij de 
mogelijkheid moeten krijgen om een zorginhoudelijke toets te doen? Kunt u 
uw antwoord toelichten? 

Vraag 6
Bent u het eens met de stelling dat er een doordachte visie moet komen over 
hoe het zorgstelsel het publieke belang dient en hoe we dat willen bescher-
men? Kunt u uw antwoord toelichten?

1 https://www.nrc.nl/nieuws/2019/03/13/private-equity-mengt-zich-steeds-meer-in-de-zorg-
a3953017
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